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a r m a n m e l i . i r

دیدگــــــاه
کاهش تنش در لیگ برتری ها 

پرسپولیس در هفته دوازدهم لیگ برتر تیم سپاهان را 
شکست داد. به نظر من پرسپولیس در این بازی عملکرد 
خوبی داشت و مشخص بود کادرفنی تیم قبل از سپاهان را 
آنالیز کرده و نقاط ضعف و قوت این تیم را می شناخت. در 
جریان بازی هم پرسپولیس از همان ناحیه ای که سپاهان 
ضعف داشت توانست به گل برسد. تیم حریف در فاز دفاعی 
دچار مشکل بود و همین موضوع در چند هفته اخیر پاشنه 
آشیل تیم سپاهان شده و گل های زیادی خورده است. 
پرسپولیس در نیمه نخست توانست به گل برتری برسد و 
این اتفاق خیلی خوبی بود که توانست با پیروزی به رختکن 
برود. البته در نیمه دوم سپاهان برای جبران گل خورده 
حملاتش را بیشتر کرد تا دروازه پرسپولیس را باز کند، اما 
تیم با هوشیاری مدافعان و عملکرد خوب حامد لک توانست 
این حملات را دفع کند و به یک پیروزی ارزشمند رسید. 
لک ایرادات خودش را برطرف کرده و توانسته به همان 
دروازه بان قابل اعتمادی که پرسپولیس نیاز داشت، برسد. 
پیروزی برابر سپاهان و کسب سه امتیاز این دیدار یک گام رو 
به جلو برای تیم پرسپولیس بود و امیدوارم این روند را ادامه 
دهند. پرسپولیس می تواند به عنوان قهرمانی در لیگ امسال 
هم برسد البته که فوتبال غیرقابل پیش بینی است اما تیم 
پرسپولیس از دوران افتی که ابتدای فصل شاهد آن بودیم 
فاصله گرفته و در چند بازی اخیر کیفیت خوبی از خود نشان 
داد. به نظرم عملکرد بازیکنان جوان پرسپولیس نقطه قوت 
تیم است چرا که کادرفنی با میدان دادن به بازیکنان جوان 
انگیزه آنها را بالا می برد تا خودشان را نشان دهند و مورد 
اعتماد کادرفنی قرار بگیرند. بازیکن وقتی باانگیزه باشد 
تلاش بیشتری برای دیده شدن می کند؛ کادرفنی هم این 
تلاش ها را می بیند و این بازیکن را جزو مهره های اصلی و 
ثابت تیم قرار می دهد. در این شرایط یک رقابت سالم بین 
بازیکنان شکل می گیرد و همه برای اینکه توانایی های خود 
را در میدان نشان بدهند تمام تلاش خود را به کار می گیرند. 
در بین تیم های بالانشین جدول رقابت و فشردگی مسابقات 
بسیار زیاد است؛ همه تیم ها تلاش می کنند تا در کورس 
بمانند. در چنین شرایطی معمولا حواشی داوری هم شدت 
می گیرد اما جای خوشحالی دارد که تیم ها به تصمیمات داور 
اعتراض نمی کنند و امیدوارم در ادامه مسابقات لیگ شاهد 
این اتفاق باشیم. زمانی که کیفیت فنی مسابقات لیگ قابل 
قبول باشد سطح فوتبال ایران هم ارتقا پیدا می کند. تیم ها 
باید تنش در مسابقه را به حداقل برسانند و هر تیمی به جای 
اینکه به مسائل حواشی بپردازند به فکر رشد و ارتقای تیم 

خود باشند. 

ایسنا: رشید مظاهری به علت تخلف انضباطی در اختیار 
کمیته انضباطی باشگاه استقلال قرار گرفت. با اعلام کادرفنی 
تیم فوتبال استقلال، رشید مظاهری به دلیل »تخلف 
انضباطی در تمرین روز پنج شنبه ۹ دی« در اختیار باشگاه 
قرار گرفت. هم چنین مطالبات بازیکن فرانسوی سابق تیم 
فوتبال استقلال پرداخت شد. چندی پیش شیخ.دیاباته، با 
طرح شکایتی خواستار پرداخت مطالباتی به ارزش ۵۳۷ هزار 
دلار شده بود که با پیگیری های باشگاه استقلال و دفاعیات 
مستدل و مستندی که صورت گرفت، در نهایت کمیته 
وضعیت فیفا رأی به پرداخت ۱۷۵ هزار دلار توسط باشگاه 
استقلال داد. فیفا برای پرداخت این مبلغ ۴۵ روز مهلت 
تعیین کرده بود که در نهایت مطالبات دیاباته توسط باشگاه 

استقلال به حساب این بازیکن واریز شد. 

فوتبــالداخلــی

مهاجم بلژیکی تیم فوتبال چلسی می گوید: اگر قرار باشد 
به فوتبال ایتالیا بازگردم، تنها حاضرم دوباره پیراهن اینتر را 
به تن کنم. روملولوکاکو از وضعیتش در چلسی ابراز نارضایتی 
کرده است. بخش های جدیدی از این مصاحبه مهاجم بلژیکی 
آبی پوشان لندنی منتشر شده است که در زیر می خوانید: 
تابستان 2020 پیشنهاد منچسترسیتی را رد کردم. پیشنهاد 
آنها از پیشنهادی که چلسی تابستان اخیر به من داد، بهتر بود، 
اما آن را رد کردم چون نمی توانستم پس از گذشت یکسال اینتر 
را ترک کنم. اینتر باشگاهی است که دوران حرفه ای من را نجات 
داد، آن هم زمانی که حس بدی در منچستریونایتد داشتم. 
تابستان گذشته نزد اعضای هیات مدیره باشگاه اینتر رفتم و 
خواستم قراردادم را تمدید کنند. به آنها گفتم که من 28 ساله 
هستم و می خواهم براساس قرارداد جدید برای زندگی ام در 
ایتالیا برنامه ریزی کنم، اما آنها به من پاسخ منفی دادند. شاید 
آنها به لحاظ مالی احتمال انجام این کار را نداشتند. برای من 
اما پذیرش چنین چیزی دشوار بود. سه باشگاه سطح بالا وجود 
دارند که عبارتند از بارسلونا، رئال مادرید و بایرن مونیخ. همه 
بازیکنان رویای بازی در یکی از این سه باشگاه را دارند و واقعیت 
این است. فکر می کردم پس از جدایی ام از اینتر در یکی از این 
سه باشگاه بازی کنم، اما این اتفاق رخ نداد و با خودم گفتم که 
حالا تنها یک باشگاه است که می توانم خودم را در آنجا تصور کنم 
و آن چلسی است. اگر یوونتوس و میلان در آینده با من تماس 
بگیرند، آیا به آنها ملحق خواهم شد؟ هرگز، هرگز. یوونتوس 
قبل از اینتر به دنبال به خدمت گرفتن من بود، اما وقتی کونته 

شد، اولویتم پیوستن به نراتزوری شد. در سرمربــی اینتـر 
ایتالیا برای من فقط اینتر وجود دارد. 
لوکاکوی 28 ساله که این فصل 
به دلیل مصدومیت بازی هایی را هم 
از دست داده، تا به اینجای فصل در 
۱8 بازی برای چلسی به میدان رفته 
و در کنار به ثمررساندن 
دو  گـــل،  هفــت 
پاس گل هم برای 
هم تیمی هایش 
ساخته است. 

بیــنالمــلل

محمودکلهر
 کارشناس فوتبال 

براساس ماده یک دستورالعمل جذب خارجی ها، اگر باشگاهی 
پرونده ای با رای قطعی کمیته انضباطی فیفا یا CAS داشته باشد، 
نمی تواند بازیکن خارجی جذب کند. با این حال باشگاه پرسپولیس 
با وجود قطعی بودن رای پرونده اوساگونا، توانست کارت بازی دو 
بازیکن تاجیکستانی اش را بگیرد. جمشید نورشرق، رئیس کمیته 
تعیین وضعیت بازیکنان فدراسیون فوتبال هم اعلام کرد به دلیل 
اینکه قرار شده مطالبات اوساگونا از محل مطالبات پرسپولیس در 
سازمان لیگ به حساب این بازیکن در قطر واریز شود، اجازه صدور 
کارت بازی را صادر کرده اند. سازمان لیگ فوتبال هرگاه با مطالبه و 
درخواست باشگاه ها در رابطه با وصول سهم شان از تبلیغات محیطی 

مواجه می شد، به بهانه بدهکاربودن آنها سروته سهم شان را می زد و 
کمتر از سهم شان به آنها پرداخت می کرد. هم چنین سازمان لیگ 
همیشه این ادعا را داشته که این سهم را در پایان هر فصل پرداخت 
کرده است. علاوه بر این در مورد باشگاه های استقلال و پرسپولیس 
همیشه این مناقشه بین سرخابی ها و سازمان لیگ وجود داشته 
که این سازمان به بهانه بدهی های انباشته این دو باشگاه شامل 
مالیات های پرداختی، هزینه های پزشکی، بلیت فروشی، جرائم 
باشگاه ها و مبالغ پردختی علی الحساب پیشین، تراز استقلال و 
پرسپولیس را منفی در نظر می گرفت و در نتیجه سرخابی ها تقریبا 
درآمدی از تبلیغات محیطی نداشتند. با این اوصاف، صحبت های 

»نورشرق« در رابطه با پردخت مطالبات اوساگونا از محل درآمدهای 
پرسپولیس در سازمان لیگ عجیب به نظر می رسد. چطور می شود 
باشگاهی که تا پارسال تراز مالی اش نزد سازمان لیگ منفی بوده، 
حالا حداقل ۹۶ هزار دلار طلب از سازمان لیگ دارد؟ شاید حالا که 
روشن شده صدور کارت بازی تاجیک ها باتوجه به قطعی بودن رای 
پرونده اوساگونا براساس دستورالعمل جذب خارجی ها غیرقانونی 
بوده، از این حربه به عنوان سرپوش استفاده شده است. ضمن اینکه 
اگر فرض را بر صحت این ادعا بگیریم، مگر سازمان لیگ فوتبال 
مانند AFC و فیفا با مشکل تحریم روبه روست که تاکنون مطالبات 
باشگاه ها را به خودشان پرداخت نکرده و نزد خودش نگه داشته 
است؟ در هر صورت فدراسیون فوتبال و سازمان لیگ باید راهی برای 
اجرای درست دستورالعمل جذب بازیکن و مربی خارجی در بدنه 
خودشان پیدا کنند تا با ورود هر بازیکن خارجی به فوتبال ایران با 

چنین مشکلاتی مواجه نشوند. 

ادعای عجیب درباره نحوه صدور کارت بازی تاجیک های پرسپولیس

! AFC سازمان لیگ در نقش

آرمان ملی: باشگاه پرسپولیس حدود ۱20 روز است که 
مدیرعامل ندارد و در این مدت نام های متفاوتی به عنوان گزینه 
ریاست این باشگاه مطرح شد. آخرین گزینه که ظاهرا وزارت 
ورزش اصرار زیادی هم دارد »باران چشمه« است؛ گزینه ای که 

مدیرعامل استقلال قول داده به وی کمک کند! 
 استعفای مدیرعامل 

اواسط شهریور ماه، سیدمجید صدری؛ رسما به عنوان 
سرپرست مدیرعاملی باشگاه پرسپولیس معرفی شد. پس 
از استعفای جعفر سمیعی از سمت مدیرعاملی پرسپولیس، 
هیات مدیره این باشگاه صدری را به عنوان سرپرست مدیرعاملی 
این باشگاه پیشنهاد کرد که با موافقت حمید سجادی همراه شد. 
صدری پیش از این به عنوان رئیس و عضو هیات مدیره باشگاه 
پرسپولیس فعالیت داشت و نقش زیادی در جذب منابع مالی 

البته به صورت قرض در این باشگاه ایفا کرده بود. 
 پیشنهاد هیات مدیره

آذرماه گذشته هیات مدیره پرسپولیس در نامه رسمی به 
سجادی؛ وزیر ورزش، صدری را به عنوان مدیرعامل معرفی کرد اما 
سجادی اعلام کرد که این تصمیم منوط به انتخاب مجمع خواهد 
بود؛ مجمع متشکل از وزیر دادگستری، اقتصاد و ورزش. هرچند 
که پس از آن مدیرعامل سابق ذوب آهن در مصاحبه ای اعلام کرد 

که انتخاب مدیرعامل، جزو حیطه اختیارات هیات مدیره است. 
 صحبت های وزیر

حمید سجادی؛ وزیر ورزش و جوانان درباره باشگاه پرسپولیس 
و مسائل مربوط به انتخاب مدیرعامل این باشگاه گفت: ما در 
حال بررسی هستیم و با مشورت با سرپرست باشگاه کار را پیش 
می بریم. قرار بود ابتدا هفته گذشته یکی دو نفر به هیات مدیره 
باشگاه اضافه و یکی دو نفر کسر شوند و شکل و شمایل 

هیات مدیره تقویت شود. پس از آن اعضای هیات مدیره به عنوان 
یک مرکز مشورتی تصمیم بگیرند که بالاخره دوره سرپرستی 
چه می شود. آیا سرپرستی ادامه پیدا می کند یا سرپرست یا 
مدیرعامل جدید انتخاب می شود. مهم این است که ما الان با 
حضور صدری و همکاری هیات مدیره کار پرسپولیس را جلو 
می بریم و هیچ مشکلی هم پیش نمی آید. وزیر ورزش وجوانان 
همچنین خاطرنشان کرد: ما هر روز تقریبا به طورکامل با صدری 
در تماس هستیم و حتی در دفترمان یک جلسه با او داشتیم. 
ما با هماهنگی صدری کارها را پیش می بریم. پرسپولیس هیچ 
مشکلی ندارد. استقلال هم خداراشکر کار خودش را انجام 
می دهد. هر دو باشگاه مورد حمایت کامل هستند، ولی در شکل 
و شمایل جدید که استحضار دارید AFC درخواست کرده بود 
یکسری استانداردها رعایت و یکسری مستندات تهیه و ارسال 
شود. در همین رابطه یک کار بسیار سنگین و طاقت فرسا طی 
پنج روز انجام شد. سجادی در ادامه یادآور شد: من دو تشکر 
ویژه دارم. ابتدا از امیر عبداللهیان؛ وزیر امورخارجه که هم 
کمک کرد و همچنان نیز در حال کمک و رایزنی است که در 
این باره توضیحاتی را ارائه خواهم داد. همچنین تشکر ویژه ای 
از خاندوزی وزیر اقتصاد و دارایی دارم که واقعا در یک تلاش 
هر روزه زحمت کشید و بحث مالکیت مشترک استقلال و 
پرسپولیس را حل کرد. دو وزارتخانه الان جزو مجمع و مالکان 
باشگاه پرسپولیس شده اند و دو وزارتخانه نیز برای استقلال. 
سال ها قرار بود این اتفاقات رخ بدهد. در روزهای آغازین کارم 
در وزارت ورزش خبر بسیار محرمانه ای به من دادند که وضعیت 
پرسپولیس و استقلال بحرانی است و اصلا شرایط خوبی ندارند؛ 
مخصوصا پرسپولیس که به دلیل بدهی هایش شرایط خاصی 
داشت. من این خبر را به عنوان یک خبر تأسف بار و نگران کننده با 

خودم همراه داشتم، ولی بیرون این مسائل را مطرح نمی کردیم 
و واقعا آبروداری می کردیم. نهایتا با فدراسیون هماهنگ و یک 
مهلت سه ماهه گرفته شد که به اشتباه در این مهلت سه ماهه 
مصاحبه هایی شد که استانداردها گرفته شده است. درواقع این 
یک مهلت سه ماهه بود که من با فدراسیون فوتبال هماهنگ 
 AFC کردم که در آن مهلت بتوانیم خودمان را به خواسته های
نزدیک کنیم. در همین خصوص بیش از ۶00 صفحه تکلیف در 
همین پنج روز آپلود و ارسال شد که این میزان برای استقلال 
بیش از ۵00 صفحه بود. جا دارد در اینجا از مدیریت استقلال و 
پرسپولیس تشکر کنم. وی با اشاره به اقداماتی که برای دو باشگاه 
پرطرفدار پایتخت صورت گرفته است، تصریح کرد: اینکه همه 
نگران هستند که چرا پرسپولیس با سرپرست اداره می شود، 
واقعیت آن است که کار به نحوی شایسته پیش می رود و من از 
صدری و آجورلو تشکر می کنم. در هر صورت آن چیزی را که از ما 
می خواستند، انجام دادیم و وزرای امورخارجه و اقتصاد خیلی به 
من کمک کردند. جامعه ورزش باید قدردان زحمات این عزیزان 
باشد. فارغ از هر نتیجه ای، نامه ای برای دبیرکل AFC نوشته و 
شرایط را شرح داده و از آنها خواسته بودم که به آسانی از کنار این 

دو تیم مردمی عبور نکنند. 
 گزینه وزارت! 

ورزش های  فدراسیون  رئیس  باران چشمه«  »مهرعلی 
زورخانه ای و کشتی پهلوانی که مهمان برنامه ورزش و مردم 
بود در بخشی از صحبت های خود در واکنش به مطرح شدن 
نامش به عنوان گزینه مدیرعاملی باشگاه پرسپولیس گفت: آقای 
سجادی به بنده پیشنهاد داد که بیایم و به این باشگاه کمک کنم 
و من خواهش کردم که در ورزش زورخانه ای بمانم و علاقه مند 
هستم که به کارم در این فدراسیون ادامه بدهم. وی در پاسخ به 
این پرسش که پس این مساله هنوز منتفی نشده و او همچنان 
گزینه وزارت ورزش است، اظهارداشت: آقای وزیر محبت دارد 
که من به آنجا )پرسپولیس( بروم، اما واقعیت این است که ورزش 
زورخانه ای، ورزش ملی ما محسوب می شود و آنقدر کار عقب 
مانده دارد که شخصا دوست دارم در این فدراسیون بمانم، اما 
باید ببینیم در نهایت خواست خدا چیست. رئیس فدراسیون 
ورزش های زورخانه ای و کشتی پهلوانی در واکنش به اینکه کار در 
فوتبال و باشگاه هایی مثل استقلال و پرسپولیس هم سخت است 
و شاید به این دلیل دوست ندارد به پرسپولیس برود، خاطرنشان 
کرد: من در هیات مدیره باشگاه پاس بودم و وضعیت باشگاه های 
فوتبالی را می دانم. با این حال وضعیت بدهی های باشگاه 
پرسپولیس طوری نیست که آدم بخواهد به آنجا برود. از طرفی 
فکر می کنم افراد شایسته تری از من هستند که در پرسپولیس 
کار کنند و از وزیر خواهش کردم فرد دیگری را انتخاب کند. 
باران چشمه همچنین با اشاره به حضور مصطفی آجورلو در باشگاه 
استقلال و وضعیت این باشگاه بیان کرد: وضعیت استقلال اکنون 
سروسامان دارد و آقای آجورلو واقعا یک مدیر فوتبالی است. او 
پیشنهاد کرد من هم به پرسپولیس بروم و گفت به من کمک 
می کند، اما افراد دیگری هستند که در این جایگاه کمک کنند. 
وی در پایان خاطرنشان کرد: حتی اگر من هم بخواهم، همسرم 
گفته است: »به هیچ عنوان اجازه نمی دهم بروی و اگر رفتی، دیگر 
به خانه برنگرد!« همسرم نه اینکه پرسپولیس را دوست ندارد، 
بلکه می گوید که شرایط آنجا طوری نیست که با روحیه شما 

سازگار باشد و به همین دلیل قول دادم نروم. 

گزینه سرخ پوشان؛ حق ورود به »خانه« ندارد!

پرسپوليس؛ صورت با سيلی سرخ
رئیس فدراسیون ورزش زورخانه اي، گزینه مدیرعاملي باشگاه پرطرفدار است

هافبک اسبق تیم فوتبال استقلال گفت: به بازی خوب، امتیاز 
نمی دهند و به همین دلیل دوست دارم استقلال بد بازی کند ولی 

در بازی هایش برنده شود.
 دیدار با فولاد 

سیروس دین محمدی در خصوص دیدار استقلال مقابل 
فولادخوزستان که منجر به برتری آبی پوشان در هفته دوازدهم 

لیگ برتر شد، اظهارداشت: بازی جذابی از آب درنیامد و 
فقط شوت مهدی پور بود که بازی را گرم کرد. بعداز چند 

سال یک شوت خوب از فوتبالیست های ایرانی دیدیم. 
هافبک های استقلال باید بیشتر شوت بزنند تا حداقل 

یکی از آنها تبدیل به گل شود.
 موفقیت 

وی در خصوص عنوان کرد: بعداز تساوی های پیاپی 
استقلال حالا روی دور برد افتاده است. وقتی تیم موفق 

می شود باید واقعیت را به مردم گفت. استقلال 
با موفقیت هایی که به دست آورده نیاز به 

حمایت دارد. طبیعی است الان انتقادات 

تبدیل به حمایت شود و انصاف این است که روحیه کادرفنی و 
بازیکنان را بالا ببریم. هافبک اسبق تیم فوتبال استقلال یادآور 
شد: من اعتقادم دارم استقلال بد بازی کند ولی ببرد؛ به بازی 
خوب، امتیاز نمی دهند و در پایان فصل هم نمی گویند فلان تیم 
با بازی های خوب قهرمان شد. هر زمان که استقلال ببرد من 
خوشحال می شوم. البته اگر تیم پیروز نشود طبیعی است انتقادات 
آغاز می شود و حالا هم که بردهای پیاپی به دست آمده 
باید حمایت صورت بگیرد. توصیه من به بازیکنان و 
کادرفنی استقلال همین است که با همین شرایط 
کار را ادامه بدهند و فکر نکنند حالا که صدرنشین 

شده کار تمام شده است. 
 ماجرای حسن روشن

وی در خصوص اتفاقی که برای حسن روشن 
پیش از دیدار با فولاداستقلال در ورزشگاه آزادی 
رخ داد و ممانعت از حضور وی در ورزشگاه 
بیان داشت:  دقیقا همین اتفاق هم 
برای من افتاده بود. اگر یادتان 

باشد من در آن مسابقه از ورزشگاه بلافاصله خارج شدم چون طاقت 
چنین رفتارهایی را ندارم. یک سرباز را مقابل درهای استادیوم 
می گذارند که هیچکس را نمی شناسد. البته آن سرباز هم تقصیری 
ندارد. فدراسیون و سازمان لیگ مقصر اصلی این اتفاق هستند چون 
وقتی کسی مثل حسن روشن می خواهد به استقلال بیاید باید یک 
فرد فوتبالی کنار آن سرباز باشد و با عزت و احترام او را به استادیوم 
منتقل کند.  روشن شناسنامه استقلال است و حق دارد که ناراحت 
شود. یک زمانی ۱20 هزار نفر در بازی با جوبیلو ایواتا من را تشویق 
می کردند اما حالا که به استادیوم می روم من را نمی شناسند. همین 
مساله باعث می شود از حضور در ورزشگاه زده شوم. شاید باور نکنید 
ولی من و امثال من را در رستوران و سینما بیشتر تحویل می گیرند 
تا ورزشگاه آزادی؛ وقتی به یک رستوران می رویم مردم نهایت عزت 
و احترام را می گذارند و ما را شرمنده می کنند اما تنها جایی که ما 
را تحویل نمی گیرند استادیوم های ورزشی است.  دین محمدی 
خاطرنشان کرد: از نظر من باید برای حضور حسن روشن در 
استادیوم فرش قرمز پهن می کردند اما دیدید که چه رفتاری با او 

صورت گرفت.  

سیروس دین محمدی، هافبک اسبق استقلال:

بایدبرای»روشن«فرشقرمزپهنمیکردند

     تولد فرگوسن
هواداران یونایتد بنر تبریک تولدی برای سر الکس 
فرگوسن تعبیه کردند تا هشتاد ساله شدن سرمربی 
سابق تیم شان در شب سال نوی میلادی را جشن 
بگیرند. روی این بنر تصویری از فرگوسن در زمان 

حضورش روی نیمکت این تیم دیده می شد. 

     اژدهای بی رحم
گلزنی مهدی طارمی در دیدار برابر بنفیکا، بازتاب 
زیادی در رسانه ها و روزنامه های این کشور داشت. 
روزنامه »رکورد« عکس تمام قدی از مهدی طارمی 
را روی صفحه اول خود برد و با فونت درشت نوشت: 

»اژدهای بی رحم.«

             تولد پسر باتعصب 
بنری از سردار آزمون مهاجم ایرانی باشگاه زنیت 
روسیه به مناسبت تولد او در یکی از مناطق پایتخت 
نصب شده که زیرعکس او نوشته شده: »تولدت مبارک 
پسر باتعصب، تو افتخار مایی«، تا تولد مهاجم تیم ملی 

تبریک گفته شود. 

ت
شــ

سنو
عک

استقلال در هفته دوازدهم رقابت های 
لیگ برتر فوتبال ایران به صدر جدول رسید. 
احمد جمشیدیان بازیکن سابق استقلال و 

سپاهان در این صخصوص صحبت کرد. 
 استقلال به صدرجدول رسید! 

استقلال در این فصل روی کارهای دفاعی 
برنامه ویژه ای داشته است. این موضوع باعث 
شده تا تیم فرهاد مجیدی تا پایان هفته 
دوازدهم تنها دو گل خورده باشد. به همین 
خاطر گلزنی نه چندان بالای این تیم به چشم 
نیامده است. در آخرین مسابقه استقلال مقابل 
فولادخوزستان نیز دیدیم که تیم مجیدی در 
خلق موقعیت کیفیت چندانی نداشت و فولاد 
با لایه های دفاعی اجازه چنین کاری را به این 
تیم نداده بود ولی به لطف ضربه خوب مهدی 
مهدی پور ۳ امتیاز ارزشمند دست یافت و گام 

بلندی برای قهرمانی نیم فصل برداشت. 
 سپاهان اما عملکرد خوبی نداشته 

است! 
تیم محرم نویدکیا ۴ شکست را در ۵ بازی 
متحمل شده و با ادامه این روند با مشکل 
مواجه می شود. البته کمیته انضباطی با رأی 
خود سه امتیاز شکست برابر گل گهر سیرجان 
را به اصفهانی ها پس داد. اگر محرم نویدکیا 
نتواند قلب خط دفاعی تیمش را اصلاح کند 
برای کسب قهرمانی بختی نخواهد داشت. 
سپاهان در فازحمله با اختلاف بالا بهترین 
تیم لیگ برتر است ولی در مصاف با استقلال و 
پرسپولیس گلی به ثمر نرساند و به این ترتیب 
برای حضور در صدرجدول فرصتی پیدا نکرد. 
البته سپاهان؛ رقیب جدی سرخابی های 

تهران است. 
 پرسپولیس هم نتایج خوبی گرفته 

است!
 تیم یحیی گل محمدی خاطرات فصول 
گذشته را تکرار کرده و می تواند با ادامه این 
روند باردیگر قهرمان شود. پرسپولیس سخت 
گل می خورد و وقتی که به گل می رسد به خوبی 
از گل زده اش دفاع می کند. این موضوع فاکتور 
بزرگی برای کسب جام است. البته پرسپولیس 
هنوز شادابی فصول قبل را پیدا نکرده ولی 
می تواند جدی ترین رقیب استقلال برای 
هم  باشد. سرخ پوشان  نیم فصل  قهرمانی 
می توانند با حداقل نتیجه حداکثر امتیاز را به 

اندوخته های قبلی خود بیفزایند. 

گفـــتوگـــو

 جدیدی: در انتخابات آسیا 
پشتم را خالی کردند 

ایسنا: عباس جدیدی در خصوص حضور 
در انتخابات شورای کشتی آسیا گفت: وقتی 
به انتخابات شورای کشتی آسیا رفتم و فضا 
را دیدم، به من ثابت شد تمام قول وقرارها 
است.  نداشته  حقیقت  وعده ووعیدها  و 
سوریان هم قرار بود بعد من برای انتخابات 
هیات رئیسه اتحادیه جهانی رایزنی کند. من 
اگر جلو آمدم به خاطر این بود که بیشتر به 
حرف سوریان گوش دادم چرا که وعده های 
توخالی را حس می کنم، ولی آقای سوریان با 
اصرار، سفت  و سخت ایستاد و از من خواست 
که برای انتخابات وارد شوم. من هم بر روی او 
به عنوان فردی اخلاق مدار که قهرمان جهان 
و المپیک بود حساب کردم و جلو آمدم اما 
پشت من را خالی کردند. من رفتم و رأی هم 
نیاوردم، سوریان هم 2 یا ۳ ماه بعداز من قرار 
بود در انتخابات هیات رئیسه اتحادیه جهانی 
کشتی شرکت کند. از حمید سوریان فقط 
یک سوال دارم و اینکه چرا در انتخابات 
اتحادیه جهانی کشتی شرکت نکرد؟ این 
موضوع 2 حالت دارد؛ یا اینکه مرا درون آتش 
انداختند تا سوختن من را ببینند یا اینکه من 
را به عنوان سنگ محک سوریان به انتخابات 
شورای آسیا فرستادند تا ببینند اگر فضا خوب 
است سوریان در انتخابات اتحادیه جهانی 
شرکت کند، در غیر اینصورت قید حضور در 
انتخابات را بزند. این موضوع در هر 2 حالت 

یک کار غیراخلاقی بود. 

خارجازمستطیلسبز

رکورد کامپوند ایران شکسته شد 
در  ایران  کامپوند  تیم ملی  عضو  یک 
مسابفات انتخابی تیم ملی، موفق شد رکورد 
ایران را جابه جا کند. مسابقات انتخابی 
تیم ملی کامپوند و تیم ملی دانشجویان در 
سایت تیروکمان برگزار شد و محمدصالح 
تیم ملی  انتخابی  مسابقات  در  پالیزبان 
کامپوند موفق شد با امتیاز ۷۱۳ رکورد ایران 
را بعداز ۷ سال بشکند. پیش از این رکورد 
در اختیار اسماعیل عبادی با ۷۱0 امتیاز 
بود که پالیزبان موفق به شکست این رکورد 
شد. محمدصالح پالیزبان گفت: بعداز ۷ سال 
موفق شدم رکورد ایران را جابه جا کنم و 
رکورد ۷۱0 را به ۷۱۳ برسانم. امیدوارم این 
رکورد را در بازی های آسیایی هانگژو تکرار 
کنم. وی افزود: شرایط خوبی دارم و اردوها 
نیز به خوبی در حال برگزاری است. با توجه به 
آمادگی کمانداران، امیدوارم نتایج خوبی در 

آسیا کسب کنیم. 

خـــبر

احمد جمشیدیان: 
 »سپاهان« 

همچنان رقیب 
سرخابی هاست !


